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Protokół nr 10/25 

posiedzenia 

Komisji Spraw Społecznych 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

w dniu 17 marca 2025 r. 

Ad 1. 

Otwarcia posiedzenia stwierdzenia prawomocności obrad. 

Otwarcia posiedzenia (o godz. 16:00), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania 

członków komisji, zastępcę Prezydenta Miasta ds. oświatowych o społeczno-gospodarczych, 

kierowników, dyrektorów, radcę prawnego, dokonała przewodnicząca komisji Spraw 

Społecznych Ewa Odulińska. Obrady rozpoczęto 17 marca 2025 o godz. 16:00, a zakończono  

o godz. 16:58 tego samego dnia. Na statutową liczbę 8 radnych w chwili rozpoczęcia obrad 

obecnych było 7 członków komisji. Obecność członków komisji, radni potwierdzili obecność 

poprzez potwierdzenie kworum za pomocą systemu eSesja oraz podpis na liście obecności (lista 

stanowi załącznik do nin. protokołu). Przewodnicząca poinformowała, że obrady komisji są 

prawomocne. Obrady odbyły się w sali konferencyjnej nr 229 przy ul. Grzegorza Piramowicza 

32 w Kędzierzynie-Koźlu.  

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków. 

Obecni: 

1. Marzanna Gądek-Radwanowska 

2. Elżbieta Kozakiewicz – nieobecna 

3. Anna Kras 

4. Małgorzata Lipczyńska 

5. Halina Mińczuk 

6. Ewa Odulińska 

7. Marek Piasecki 

8. Marcin Wołyniec 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1. Agata Morkis, dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie Koźlu; 

2. Anna Brągiel, dyrektor Środowiskowego Domu Samopomocy „Promyczek” TYP A, B i C 

w Kędzierzynie-Koźlu  

3. Klaudiusz Widera, radca prawny Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle; 

4. Maja Dobber-Mrożek, kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw Socjalnych i 

Zdrowia w Kędzierzynie Koźlu; 

5. Tomasz Radłowski, zastępca Prezydenta ds. oświatowych i społeczno-gospodarczych w 

Kędzierzynie Koźlu; 

 

proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

2. Wnioski do porządku obrad. 

 

3. Przyjęcie protokołu nr 9/25 z dnia 17 lutego 2025 r. 
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4. Sprawozdanie roczne z działalności Środowiskowego Domu Samopomocy „Promyczek” 

TYP A, B i C w Kędzierzynie-Koźlu w okresie od 1.01.2024 r. do 31.12.2024 r. 

 

5. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny dla Gminy na lata  

2022-2024 dla Gminy Kędzierzyn-Koźle za 2024 rok. 

 

6. Sprawozdanie z Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej i Ochrony 

Osób Doznających Przemocy Domowej w Kędzierzynie-Koźlu na lata 2024-2030 za rok 

2024 

 

7. Sprawozdanie z realizacji Programu Ochrony Zdrowia za 2024 rok. 

 

8. Sprawozdanie z realizacji ,,Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem gminy Kędzierzyn-Koźle na lata 2021-2025” za 2024 rok. 

 

9. Opinia komisji do wniosku Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych o przyśpieszenie 

wskazania lokalu do najmu socjalnego, z pominięciem pozostałych osób oczekujących na 

liście wnioskodawców uprawnionych do najmu socjalnego lokalu – PMS.7143.1.22.2024. 

 

10. Opinia komisji do wniosku złożonego w dniu 18.02.2025 r. przez najemcę lokalu w sprawie 

zmiany rodzaju najmu bezumownie zajmowanego lokalu przeznaczonego do najmu 

socjalnego na lokal wynajmowany na czas nieoznaczony – PMS.7142.5.3.2025. 

 

11.   Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

12.   Zakończenie obrad. 

 

 

Ad 2.  

Wnioski do porządku obrad. 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że po terminie 

wysyłki wpłynął dokument-wniosek, zaproponowała wprowadzić dokument do porządku 

obrad: 

wniosek Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych o wskazanie lokalu do najmu 

socjalnego z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych 

do wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego –

PMS.7143.1.61.2019_PMS.7143.2.34.2019. 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenie do porządku obrad wniosku Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych o 

wskazanie lokalu do najmu socjalnego z pominięciem innych osób oczekujących na liście 

wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego – 

PMS.7143.1.61.2019_PMS.7143.2.34.2019.  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Marzanna Gądek-Radwanowska, Anna Kras, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa 

Odulińska, Marek Piasecki, Marcin Wołyniec 

NIEOBECNI (1) 
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Elżbieta Kozakiewicz 

 

 

 

porządek po zmianach przedstawia się następująco:  

3. Przyjęcie protokołu nr 9/25 z dnia 17 lutego 2025 r. 

 

4. Sprawozdanie roczne z działalności Środowiskowego Domu Samopomocy „Promyczek” 

TYP A, B i C w Kędzierzynie-Koźlu w okresie od 1.01.2024 r. do 31.12.2024 r. 

 

5. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny dla Gminy na lata  

2022-2024 dla Gminy Kędzierzyn-Koźle za 2024 rok. 

 

6. Sprawozdanie z Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej i Ochrony 

Osób Doznających Przemocy Domowej w Kędzierzynie-Koźlu na lata 2024-2030 za rok 

2024 

 

7. Sprawozdanie z realizacji Programu Ochrony Zdrowia za 2024 rok. 

 

8. Sprawozdanie z realizacji ,,Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem gminy Kędzierzyn-Koźle na lata 2021-2025” za 2024 rok. 

 

9. Opinia komisji do wniosku Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych o przyśpieszenie 

wskazania lokalu do najmu socjalnego, z pominięciem pozostałych osób oczekujących na 

liście wnioskodawców uprawnionych do najmu socjalnego lokalu – PMS.7143.1.22.2024. 

 

10. Opinia komisji do wniosku złożonego w dniu 18.02.2025 r. przez najemcę lokalu w sprawie 

zmiany rodzaju najmu bezumownie zajmowanego lokalu przeznaczonego do najmu 

socjalnego na lokal wynajmowany na czas nieoznaczony – PMS.7142.5.3.2025. 

 

11. Opinia komisji do wniosku Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych o wskazanie 

lokalu do najmu socjalnego z pominięciem innych osób oczekujących na liście 

wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego 

– PMS.7143.1.61.2019_PMS.7143.2.34.2019. 

 

12.   Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

13.   Zakończenie obrad. 

 

 

Ad 3.  

Przyjęcie protokołu nr 9/25 z dnia 17 lutego 2025 r. 

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że projekt 

protokołu zostały przesłany na portalu eSesja oraz na BIP. Nikt nie zgłosił uwag. Zapytała, czy 

ktoś wnosi uwagi do ww. projektu protokołu, wobec braku uwag zaproponowała, aby komisja 

przyjęła protokół nr 9/25. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu nr 9/25 z dnia 17 lutego 2025 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Marzanna Gądek-Radwanowska, Anna Kras, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa 

Odulińska, Marek Piasecki, Marcin Wołyniec 

NIEOBECNI (1)Elżbieta Kozakiewicz 

 

Ad 4.  

Sprawozdanie roczne z działalności Środowiskowego Domu Samopomocy „Promyczek” 

TYP A, B i C w Kędzierzynie-Koźlu w okresie od 1.01.2024 r. do 31.12.2024 r. 

(sprawozdanie stanowi załącznik do nin. protokołu). 

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że członkowie 

komisji otrzymali dokument pisemny sprawozdanie roczne z działalności Środowiskowego 

Domu Samopomocy „Promyczek” TYP A, B i C w Kędzierzynie-Koźlu w okresie od 1.01.2024 

r. do 31.12.2024 r. poinformowała, że temat wynika z planu pracy.  

 

Anna Brągiel, dyrektor Środowiskowego Domu Samopomocy „Promyczek” TYP A, B i C  

w Kędzierzynie-Koźlu; poinformowała, że podopieczni chętnie uczestniczą w zajęciach, 

korzystają z rehabilitacji, w ramach terapii tworzą piękne ozdoby, nowością będzie piękna 

biżuteria ponieważ został zakupiony specjalny piec do wypalania biżuterii.   

 

W dyskusji wziął udział radny Marek Piasecki zapytał czy udało im się zatrudnić logopedę. 

 

Anna Brągiel, dyrektor Środowiskowego Domu Samopomocy „Promyczek” TYP A, B i C  

w Kędzierzynie-Koźlu wyjaśniła, że przez 4 lata nie udało się im zatrudnić logopedę, dlatego 

postawiła na innych pracowników, wszyscy pracownicy zostali przeszkoleni w zakresie 

alternatywnych form komunikacji i sami prowadzą zajęcia. W zeszłym roku został 

wprowadzony program dla pracowników i otrzymują kwotę 1000 zł dodatkowo z tego 

programu przez 3 lata. To zachęta dla pracowników. Odbyła się kontrola Wojewody 

Opolskiego ze względu na złożoną skargę przez rodziców podopiecznej, kontrola nie wykazała 

uchybień. Kontrolę przeprowadziła również Policja, sprawdzała zapisy z monitoringu, zarzuty 

zostały  w całości oddalone. Po kontroli musieli tylko naprawić powierzchnię działki przed 

budynkiem i poprawić studzienki kanalizacyjne. W przyszłości mają nadzieję na 

zagospodarowanie ogrodu. Mają wielu sponsorów i osób pomagających, dom jest otwarty, 

zachęca do odwiedzin.  

 

Radna Małgorzata Lipczyńska oraz przewodnicząca komisji Ewa Odulińska podziękowali w 

imieniu członków komisji i radnych, pracownikom i dyrekcji Środowiskowego Domu 

Samopomocy „Promyczek” w Kędzierzynie-Koźlu, za pracę na rzecz podopiecznych, za  

rozwijanie możliwości, za otoczenie opieką wielu osób w różnym wieku nawet ponad 70+, co 

jest wielką pomocą dla ich rodzin. 

 

Komisja Spraw Społecznych zapoznała się i przyjęła ww. sprawozdanie. 

 

Ad 5.  

Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny dla Gminy na lata 

2022-2024 dla Gminy Kędzierzyn-Koźle za 2024 rok (sprawozdanie stanowi załącznik do 

nin. protokołu). 
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Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że ww. sprawozdanie zostało 

przesłane radnym, przez portal eSesja, materiał jest obszerny i szczegółowo opisany, otworzyła 

dyskusję w sprawie. Zapytała czy liczba czterech asystentów jest wystarczająca.  

 

Agata Morkis, dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie Koźlu 

wyjaśniła, że ta liczba pokrywa potrzeby MOPS, asystenci współpracują z 68 rodzinami, jak 

zostaną osiągnięte cele to asystent kończy pracę. Zgodnie z zapisami Ustawy asystent może 

prowadzić 15 rodzin, na początku roku zakończono współpracę z kilkoma rodzinami i zaraz 

kolejne rodziny zostały objęte współpracą.  

Przewodnicząca poinformowała, że komisja Spraw Społecznych zapoznała się i przyjęła ww. 

sprawozdanie. 

 

 

Ad 6.  

Sprawozdanie z Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej i Ochrony 

Osób Doznających Przemocy Domowej w Kędzierzynie-Koźlu na lata 2024-2030 za rok 

2024 (sprawozdanie stanowi załącznik do nin. protokołu). 

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że ww. sprawozdanie zostało 

przesłane radnym, przez portal eSesja, materiał jest obszerny i szczegółowo opisany, otworzyła 

dyskusję w sprawie. Zapytała czy ilość osób otrzymujących pomocy jest na podobnym 

poziomie.  

 

Agata Morkis, dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie Koźlu 

wyjaśniła, że przygotowała porównane o ilości Niebieskich Kart z 3 ostatnich lat, dane są 

porównywalne, w 2022 roku złożono 83 Niebieskie Karty, w roku 2023 r. - 99 Niebieskich 

Kart, w 2024 -założono 99 Niebieskich Kart. Zmieniła się nazwa, poprzednia nazwa dotyczyła 

przemocy w rodzinie,  obecnie brzmi o przemocy domowej. W roku 2024 r. - 163 rodzin zostało 

objętych programem. Coraz więcej rodzin jest objętych programem na wniosek sądu, placówki 

opiekuńczej lub szkoły. W przypadku nałożenia Niebieskich Kart specjalne grupy osób 

oceniają i proponują formy pomocy, ale również decydują o zakończeniu. Każda rodzina 

pozostaje jeszcze pod opieką przez 9 miesięcy. W czasie tych 9 miesięcy obserwacji często 

dochodzi do powtórnego założenia Niebieskiej Karty.  

 

Radny Marek Piasecki zapytał, jeżeli zostaje założona kolejna Niebieska Karta, czy ona wiąże 

się z większymi obostrzeniami, czy zasady są te same.  

 

Agata Morkis, dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie Koźlu 

wyjaśniła, że jak jest zakładana kolejna Niebieska Karta, to one są łączone razem, pod 

warunkiem, że osoba i ofiara i podejrzany jest ten sam. Procedury działania Niebieskiej Karty 

dotyczą zmiany postawy potencjalnego sprawcy i dotyczą działań diagnostyczno-

pomocowych, wskazanie wsparcia ofierze, wskazania ścieżek pomocowych, wskazanie 

rozwiązania problemów i wskazanie zmiany sytuacji. Pracownicy MOPS do niczego nie 

zmuszają. Najpierw należy zdobyć zaufanie ofiary przemocy i pokazać ścieżki zmiany.  

A w przypadku sprawcy zachęcają do dobrowolnego spotkania z psychologiem, poddania się 

terapii, do udziału w grupach w programie korekcyjno-edukacyjnym. Rolą grupy wsparcia nie 

jest karanie a wskazanie form pomocy. O to czy działania sprawcy przemocy podlegają 

przepisom Kodeksu Karnego, to wyjaśnia postepowanie prowadzone przez Prokuraturę lub 

wskazane działania karne prowadzone przez Sąd i Policję. 
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Radny Marek Piasecki zapytał czy jest inna procedura przy kolejnej Niebieskiej Karcie jak 

pierwsza nie zadziałała. W jego ocenie pierwsza Niebiska Karta powoduje, że niektóre osoby 

się zmieniają bo zrozumieli swój błąd. Dlatego chciałby pozyskać informacje czy są inne 

procedury jak ponownie się zakłada Niebieską Kartę, czy są inne środki zastosowane np. 

karalne.  

 

Agata Morkis, dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie Koźlu 

wyjaśniła, że każda sytuacja jest inna i jest omawiana na grupie indywidualnie w celu 

znalezienia rozwiązania, jeżeli Policja zgłosi sprawę do Prokuratury to może dojść do nałożenia 

kar, ale tylko wymiar sprawiedliwości może nałożyć kary.  

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska podsumowała, że dziękuję za omówienie punktu, 

który dotyczy bardzo ciężkich sprawy, o wielu złożonych problemach dotyczących życia 

rodzin. Komisja Spraw Społecznych zapoznała się i przyjęła ww. sprawozdanie. 

 

 

Ad 7.  

Sprawozdanie z realizacji Programu Ochrony Zdrowia za 2024 rok (sprawozdanie stanowi 

załącznik do nin. protokołu). 

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że ww. sprawozdanie zostało 

przesłane radnym oraz zostało zamieszczone na  portalu eSesja. Otworzyła dyskusję w sprawie. 

Zachęciła do korzystania z oferowanych przez gminę badań profilaktycznych. Za parę dni 

zaczną się zapisy, szczególnym dużym zainteresowaniem cieszą się badania rehabilitacyjne, 

badania gęstości kości, badani krwi, USG. W Programie Ochrony Zdrowia ważnym tematem 

jest opieka medyczna dla osób starszych, na naszym terenie jest dużo seniorów, gmina wspiera 

i  zabezpiecza potrzeby seniorów. Zapytała o wykorzystanie pieniędzy które były przeznaczone 

na programy a nie zostały wykorzystane.  

 

Maja Dobber-Mrożek, kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw Socjalnych i 

Zdrowia w Kędzierzynie Koźlu wyjaśniła, że program dot. rehabilitacji miał być realizowany 

w czterech rejonach miasta, lecz był realizowany wyłącznie w dwóch rejonach, ponieważ nie 

zgłosili się oferenci na realizację. Program dot. osteoporozy cieszył się dużym zainteresowanie. 

Pieniądze nie wykorzystane na rehabilitację, zostały przeznaczone na program dot. 

osteoporozy. Badania dot. profilaktyki chorób piersi i gruźlicy, nie cieszyły się 

zainteresowaniem, może powodem jest mały zakres roczników i inny realizator. Również te 

badania można zrealizować w ramach badań dostępnych przez NFZ. Program dot. gruźlicy jest 

realizowany, po tym badaniu należy wykonać badanie RTG i to może stanowić barierę dla 

niektórych osób.  

 

Wiceprzewodnicząca komisji Małgorzata Lipczyńska poinformowała, że profilaktyka dot. raka 

piersi jest bardzo ważna, po analizie materiału za zeszły rok, jest zasmucona, że tylko 5% kobiet 

zrobiło badania, bardzo mała uprawnionych skorzystała z naszego terenu. Dane potwierdzają, 

że kobiety w Polsce się nie badają, tylko 35 % uprawnionych kobiet w Polsce korzysta z badań, 

to pokazuje jak ogromne jest nie doinformowanie i nie świadomość. A NFZ rozszerzył  

profilaktykę mammografii od 45 roku do 75 lat, ale nie podwyższyło to liczy osób chętnych na 

badanie. NFZ wysyła listy oraz informację na konta pacjentów zapraszające na badania w 

gabinetach ginekologicznych i gabinetach internistycznych, POZ.  Lekarze zachęcają  wskazują 

pacjentkom wykonanie badania piersi, w Koźlu terminy są krótkie tylko dwu tygodniowe. 

Radna jako pracownik służby zdrowia oraz pracownik gabinetu mammograficznego zachęca 
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do udziału w badaniach w Koźlu, gabinet jest nowoczesny, są krótkie terminy realizacji, 

badanie jest nie bolesne.  

 

Maja Dobber-Mrożek, kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw Socjalnych  

i Zdrowia w Kędzierzynie Koźlu dodała, że jest ogromny strach kobiet przed bólem w czasie 

badania lub złym wynikiem, co jest nieprawdą, te dwie przyczyny hamują do skorzystania z 

tego badania, prosi i namawia, aby zrobić to badanie, bo ważna jest szybkość zdiagnozowania. 

Problem dotyczy coraz młodszych osób. 

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że w gabinetach pojawiają się bardzo 

młode dziewczyny, w każdym wieku powinno się kontrolować piersi i korzystać  

z proponowanych badań. Prosi o poruszenie tego tematu wśród rodziny i znajomych o badanie 

się we wszystkich zakresach. Również mężczyźni są narażeni na choroby piersi. Zachęca do 

szczepień obowiązkowych dzieci, ponieważ występuje coraz większy problem  

z zaszczepieniem dzieci, rodzice są negatywnie nastawieni, bo obawiają się powikłań po 

szczepieniu. Przewodnicząca uważa, że powikłanie po szczepieniu jest czasem mniej groźne 

niż powikłanie po chorobie. A niektóre choroby wróciły co może być powodem zaniechania 

szczepień.  

 

Wiceprzewodnicząca komisji Małgorzata Lipczyńska dodała, że rodzic który nie dba sam  

o siebie, nie będzie dbało o dziecko, bo skoro sam uważa, że nic go nie dotknie dopóki się to 

nie wydarzy, nie będzie miał świadomości konsekwencji tego co robi. Nagłaśniane są przypadki 

dzieci chorych na błonicę, bo osoby zwiedzają świat i są narażone na wiele chorób, a nie są 

odporni na choroby. Należy bardzo mocno uświadamiać rodziców o konsekwencjach nie 

szczepienia dzieci.  

 

Komisja Spraw Społecznych zapoznała się i przyjęła ww. sprawozdanie. 

 

Ad 8.  

Sprawozdanie z realizacji ,,Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem gminy Kędzierzyn-Koźle na lata 2021-2025” za 2024 rok (sprawozdanie stanowi 

załącznik do nin. protokołu). 

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że ww. sprawozdanie zostało 

przesłane radnym, przez portal eSesja. Po analizie materiału i analizie tabeli dłużników, jest  

zaskoczona bo dłużników jest trochę mniej, minimalnie, ale sytuacja się poprawia.  

Jest nadzieja na poprawę. Otworzyła dyskusję w sprawie, nikt nie zgłosił pytań, 

przewodnicząca poinformowała, że komisja Spraw Społecznych zapoznała się i przyjęła  

ww. sprawozdanie. 

 

Komisja Spraw Społecznych zapoznała się i przyjęła ww. sprawozdanie. 

 

Ad 9. 

Opinia komisji do wniosku Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych o 

przyśpieszenie wskazania lokalu do najmu socjalnego, z pominięciem pozostałych osób 

oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do najmu socjalnego lokalu – 

PMS.7143.1.22.2024 (wniosek stanowi załącznik do nin. protokołu). 

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że ww. wniosek został przesłany 

radnym, przez portal eSesja. Lokal jest zadłużony, najemcy nie dbają i nie płacą, nie chcą 

również odpracować długu, są uciążliwi dla pozostałych sąsiadów. Otworzyła dyskusję  
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w sprawie, nikt nie zgłosił pytań, przewodnicząca poinformowała, aby komisja Spraw 

Społecznych w głosowaniu przedstawiła stanowisko.  

Głosowano w sprawie: 

Opinia komisji do wniosku Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych o przyśpieszenie 

wskazania lokalu do najmu socjalnego, z pominięciem pozostałych osób oczekujących na 

liście wnioskodawców uprawnionych do najmu socjalnego lokalu – PMS.7143.1.22.2024. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Marzanna Gądek-Radwanowska, Anna Kras, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa 

Odulińska, Marek Piasecki, Marcin Wołyniec 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Kozakiewicz 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie 7 głosów ,,za” zaopiniowała ww. wniosek. 

 

Ad 10.  

Opinia komisji do wniosku złożonego w dniu 18.02.2025 r. przez najemcę lokalu  

w sprawie zmiany rodzaju najmu bezumownie zajmowanego lokalu przeznaczonego do 

najmu socjalnego na lokal wynajmowany na czas nieoznaczony –PMS.7142.5.3.2025 

(wniosek stanowi załącznik do nin. protokołu). 

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że ww. wniosek został przesłany 

radnym, przez portal eSesja. W tym przypadku najemcy dbają o lokal, nie ma zadłużenia, 

poprawiła się sytuacja finansowa, najemca nigdy nie zalegał z opłatami, prosi o 

przekwalifikowanie lokalu na czas nieoznaczony. Otworzyła dyskusję w sprawie, nikt nie 

zgłosił pytań, przewodnicząca poinformowała aby komisja Spraw Społecznych w głosowaniu 

przedstawiła stanowisko.  

 

Głosowano w sprawie: 

Opinia komisji do wniosku złożonego w dniu 18.02.2025 r. przez najemcę lokalu w sprawie 

zmiany rodzaju najmu bezumownie zajmowanego lokalu przeznaczonego do najmu 

socjalnego na lokal wynajmowany na czas nieoznaczony – PMS.7142.5.3.2025. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Marzanna Gądek-Radwanowska, Anna Kras, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa 

Odulińska, Marek Piasecki, Marcin Wołyniec 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Kozakiewicz 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie 7 głosów ,,za” zaopiniowała ww. wniosek. 
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Ad 11.  

Opinia komisji do wniosku Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych o wskazanie 

lokalu do najmu socjalnego z pominięciem innych osób oczekujących na liście 

wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego 

– PMS.7143.1.61.2019_PMS.7143.2.34.2019. (wniosek stanowi załącznik do nin. protokołu). 

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że ww. wniosek został przesłany 

radnym, przez portal eSesja. Otworzyła dyskusję w sprawie. Wniosek jest porządkujący, 

zapytała o podwójną numerację wniosku.  

 

Maja Dobber-Mrożek, kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw Socjalnych  

i Zdrowia w Kędzierzynie Koźlu poinformowała, że podwójna numeracja przedstawianych 

wniosków wynika z tego, że cześć osób uzyskało uprawnienia do lokalu socjalnego a część do 

nie, a dotyczą jednej sprawy, jednego wyroku eksmisyjnego, np. dwie osoby mają uprawnienie 

a dwie nie mają, jest to rejestrowane w dwóch różnych postępowaniach. W związku  

z powyższym część osób jest zarejestrowana w dokumentacji z uprawnieniem o najem 

socjalnego i podpisania umowy a część w dokumentacji gdzie są wskazania na najem 

tymczasowy.  

 

Przewodnicząca poinformowała aby komisja Spraw Społecznych w głosowaniu przedstawiła 

stanowisko.  

 

Głosowano w sprawie: 

Opinia komisji do wniosku Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych o wskazanie lokalu 

do najmu socjalnego z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców 

uprawnionych do wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego   

PMS.7143.1.61.2019_PMS.7143.2.34.2019. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Marzanna Gądek-Radwanowska, Anna Kras, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa 

Odulińska, Marek Piasecki, Marcin Wołyniec 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Kozakiewicz 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie 7 głosów ,,za” zaopiniowała ww. wniosek. 

 

Ad 12.  

Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

Kolejny termin komisji został ustalony na 23 kwietnia 2024 r. o godz. 16:00. 

 

Ad 13.  

Zakończenie obrad. 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska podziękowała za obrady i zakończyła komisję  

o godz. 16:58 tego samego dnia. 

 
 

Przygotował(a): Anna Dworaczek

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


